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פרופ' קובי מיכאל: אנחנו עדיין נלחמים בעזה בשאריות של חמאס. עצם העובדה שעדיין יש שם

חמאס למרות שכבר היינו שם כמה פעמים, זה בחזקת תקלה שקיימת בתפיסה המבצעית שעל

פיה אנחנו פועלים. צה"ל צריך לסיים את הפעילות ואנחנו קרובים לזה. סיום המשימה שם יחד

יותר הרבה  בפוזיציה  חמאס  את  מעמידים  ואיראן  חיזבאללה  ידי  על  חמאס  של  נטישה  עם 

חטופים. לשחרור  עסקה  לקדם  גבוה  יורת  סיכוי  אומר  זה  בעייתית. 

הראיון התקיים בקול ברמה, בתאריך 27.11.2024. 
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